



## بوروكال

- سماد ورقي متميز بتركيبته المتميزة من الكالسيوم والبورون المخلب بالأحماض الامينية مما يعمل على:
  - زيادة توفر عنصر الكالسيوم وسهولة انتقاله داخل النبات للحصول على أفضل النتائج بأسرع وقت.
  - يحتوي بوروكال على محفزات بيولوجية تنشط نمو المجموع الجذري وبالتالي تساهم في زيادة امتصاص الماء والعناصر الغذائية.
  - يساعد بوروكال على تثبيط انتاج الاثيلين مما يقلل من حدوث ظاهرة اصفرار الثمار الصغيرة وجفافها وموتها (التنفيل) وبالتالي زيادة الإنتاج وتحسين نوعيته.

- يحتوي على: (CaO) 10% و (B) 0.3%.

## BOROCAL

- Foliar liquid fertilizer contains Calcium & Boron both chelated with amino acids to guarantee availability and mobility in the plant.
- The complexing, wetting agents, and stickers in BOROCAL enhance the coverage of leaves and allow rapid absorption of nutrients through plant leaves and improve their utilization.
- BOROCAL is supplemented with unique biologically active growth enhancers that increase the growth of roots and plant establishment.
- BOROCAL aids in reducing ethylene formation which minimizes fruit shedding, consequently greater yield and improved fruit quality.
- Contains CaO 10% and B 0.3%